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Wijziging van de Wet op het basisonderwijs, de
Overgangswet WBO, de Interimwet op het
speciaal onderwijs en het voortgezet speciaal
onderwijs en de Overgangswet ISOVSO in
verband met enkele technische wijzigingen en
van de Overgangswet WBO in verband met de
verlenging tot 1 augustus 1992 van de
verplichting om 1 kleuterleidster aan de school
verbonden te hebben

VERSLAG
Vastgesteld 19 maart 1990

De vaste Commissie voor Onderwijs en Wetenschappen1, belast met
het voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer omtrent
haar bevindingen als volgt verslag uit te brengen.

De leden van de V.V.D.-fractie konden in grote lijnen instemmen met
de inhoud van dit wetsvoorstel. Wel wilden zij graag van de regering
weten of en zo ja wanneer de regering van plan is óf een specialisatie op
de Pedagogische Academies van het Basisonderwijs te introduceren voor
het lesgeven aan jonge kinderen zoals de Advies Raad voor het Basison–
derwijs in het advies «Spelen en Jongleren» aangeeft óf op de PABO's
het onderwijs aan jonge kinderen voor alle studenten centraal te stellen.
Deze leden waren van mening dat hier snel actie ondernomen dient te
worden om te voorkomen dat de kennis echt weg gaat lekken en
daarmee de kwaliteit van het basisonderwijs gevaar loopt.

De leden van de S.G.P.-fractie hadden met belangstelling kennis
genomen van het wetsvoorstel waarin, naast enkele technische wijzi–
gingen, wordt voorgesteld de verplichting om tenminste één kleuter–
leidster aan de school verbonden te hebben te verlengen tot 1 augustus
1992. Deze leden deelden van harte de zorg voor het garanderen van
deugdelijk onderwijs aan het jonge kind en het behouden van de verwor–
venheden van het kleuteronderwijs in de basisschool. De rol van de
vroegere hoofdleidsters of kleuterleidsters in de overschakeling van lager
en kleuteronderwijs naar basisonderwijs is voor de kwaliteit van het
onderwijs aan het jonge kind van groot belang, zo meenden zij. Deze
leden vroegen zich echter af in hoeverre in de praktijk nog aan de
verplichting tot het aan de basisschool verbonden hebben van een
kleuterleidster kan worden voldaan. Reeds nu kan dat voor sommige
scholen problematisch zijn. Zij vroegen dan ook hoe de minister deze
situatie inschat en hoe hij denkt om te gaan met de mogelijkheid tot het
verkrijgen van een vrijstelling van deze verplichting.
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Met een tijdige beantwoording van het voorgaande acht de commissie
de openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de Commissie,
Van Leijenhorst

De griffier van de Commissie,
Hillen
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